

業務轉讓公告

(為遵照香港法例第49章業務轉讓
(債權人保障)
條例第4節及第5節之規定通告如下)

茲此公告：位於香港九龍觀塘偉業街185-187號恒生工業大廈3樓 SOGOOD INC LIMITED (以下簡稱「出讓人」) 一向經營有關護膚產品之業務(以下簡稱「該盤生意」)。現出讓人同意將該盤生意之全部業務及相關財產轉讓予 LOYAL GRACE CORPORATION LIMITED 雅誼有限公司，其地址為香港九龍觀塘偉業街185-187號恒生工業大廈3樓(以下簡稱「承讓人」)。

該盤生意之轉讓將於2016年5月23日完成(以下簡稱「承讓日」)。承讓人將於承讓日後以承讓人的名義於承讓人地址經營該盤生意。

所有由出讓人引起的有關該盤生意於承讓日前產生的負債、債項及責任由出讓人絕對承擔及支付。

茲通告根據業務轉讓(債權人保障)條例，於本通知最後刊印日期後一個月屆滿時，承讓人就出讓人經營該業務所產生的全部債項及責任而承擔的負債(如有)須告終止，除非於該屆滿期前已提出訴訟則作別論。

日期：二〇一六年四月二十二日

SOGOOD INC LIMITED

由其授權代表為簽訂
出讓人

及

LOYAL GRACE CORPORATION LIMITED

雅誼有限公司
由其授權代表為簽訂
承讓人

NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49 of the Laws of Hong Kong)

Notice is hereby given that SOGOOD INC LIMITED (the "Transferor"), whose registered office is at 3/F., Heng Sang Factory Building, 185-187 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong carrying on the business of providing skin care products in Hong Kong (the "Business"). The Transferor has agreed to transfer the Business and the related assets of the Business to LOYAL GRACE CORPORATION LIMITED (the "Transferee"), whose registered office is at 3/F., Heng Sang Factory Building, 185-187 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.

Completion of the transfer will take place on 23rd day of May, 2016 (the "Transfer Date"). Transferee intends to carry on the Business under the name of Transferee at the address of the Transferee after the Transfer Date.

All debts, liabilities and outgoings of the Business incurred by the Transferor before the Transfer Date shall be borne and paid by the Transferor absolutely.

Notice is hereby given that at the expiration of (1) month after the date of the last publication of this notice, the liabilities of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated the 22nd day of April, 2016

SOGOOD INC LIMITED
Acting by its authorized representative
The "Transferor"

LOYAL GRACE CORPORATION LIMITED
Acting by its authorized representative
The "Transferee"